
1 
 

Protokół Nr 5 

z obrad piątej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 2.09.2024r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Kinowo-Widowiskowej Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku oraz Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – 14:30. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 12 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024r. 

poz. 609 ze zm.). 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: p. Natasza Ksobiak, p. Krzysztof Sławek i p. Mateusz 

Łański. 

 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Dróg UM w Więcborku      - Tomasz Fifielski 

5. Redaktor „Krajna TV”      - Maciej Bór 

 

 

W I części obrad uczestniczyli Dyrektor stypendyści z szkół gminnych wraz z opiekunami  

i dyrektorami szkół. 

 

Tuż po otwarciu, stwierdzeniu quorum oraz powitaniu wszystkich zebranych na sali  

i oglądających transmisję obrad przez Przewodniczącą RM, odbyła się uroczystość 

wręczenia listów gratulacyjnych i nagród dla najzdolniejszych uczniów Szkół Podstawowych 

z terenu Gminy Więcbork. Listy gratulacyjne i nagrody w postaci czeków odebrało z rąk 

Burmistrza Więcborka - Waldemara Kuszewskiego oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej – 

Anny Łańskiej, trzydziestu ośmiu stypendystów. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w imieniu swoim i wszystkich radnych Rady Miejskiej  

w Więcborku podziękowała wszystkim uczniom, nauczycielom i rodzicom, za to, że na sesji 

w sposób uroczysty nastąpi wręczenie trzydziestu ośmiu stypendiów naukowych, 

artystycznych i sportowych dla uczniów szkół podstawowych z trenu gminy Więcbork. 

Uznała, że nie będzie przesadą użycie sformułowanie, iż jest to kwiat młodzieży, której 

życzy, aby w przyszłości reprezentowała gminę Więcbork i realizowała wszystko, to, co 

będzie w sferze ich planów.   

Burmistrz Więcborka zwracając się do zgromadzonych uczniów mówił, że czas 

podsumowań już za nami. W dniu sesji uczniowie po raz pierwszy w tym roku szkolnym 

spotkali się w swoich placówkach oświatowych, gdzie rozpoczęli nowy rok szkolny. 

Dzisiejsze spotkanie, to podsumowanie minionego roku szkolnego, wszystkich osiągnięć  

i sukcesów, zarówno, tych naukowych, sportowych, jak i artystycznych. Kierując swoje słowa 

do rodziców, nauczycieli i dyrektorów szkół wskazał, że włącza się w tą grupę osób, które 

mogą powiedzieć, że są dumne ze swoich dzieci, ze swoich uczniów, mówiąc, że on również 

jest dumny z ich postawy. Sądził, że również radni Rady Miejskiej w Więcborku utożsamiają 

się z tą dumą. Cieszy go zaangażowanie i motywacja nagrodzonych do osiągania wyników 

wyższych niż inni, by tego od nich być może wymagali. Istotnym jest stawianie sobie wysoko 

poprzeczki i dążenie do realizacji wyznaczonych celów. Chciał, aby dzień wręczenia 

stypendiów, był dla nagrodzonych miłym akcentem rozpoczynającego się roku szkolnego 

2024 /2025 i, aby za rok po raz kolejny mogli się spotkać w tym lub nawet szerszym gronie  

i otrzymać stypendia również za rok nauki, który się właśnie rozpoczyna. 

W tym miejscu nastąpiło uroczyste rozdanie stypendiów. 

Poniżej lista laureatów 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego  

w Jastrzębcu: 

• Berezowska Bianka 

Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie: 

• Kulska Magdalena 

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim: 

• Oleksińska Natalia 

• Mueller Jan 

Szkoła Podstawowa im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie: 

• Szymańska Justyna 

• Kądziela Aleksandra 

• Szefler Magdalena 

• Barwina Agata 

• Dziamecka Agata 

• Zamojski Aleksander 

• Sokół Nina 
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Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku: 

• Nowak Lena 

• Nowowiejska Lena 

• Pankanin Krystian 

• Pilarski Filip 

• Zach Hanna 

• Affelska Kornelia 

• Tadych Klaudia 

• Masztakowska Julia 

• Starzecki Aleksander 

• Dryll Zuzanna 

• Łański Gabriel 

• Kubatzki Dorian 

• Toczko Hubert 

• Smolińska Wiktoria 

• Stramel Maryna 

• Ihma Patrycja 

• Kosecka Patrycja 

Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku: 

• Turzyńska Melania 

• Turzyńska Michalina 

• Witczak Jan 

• Szulc Jakub 

Stypendium naukowo-artystyczne za rok szkolny 2023/2024: 

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego  

w Jastrzębcu: 

• Marach Oliwier 

Stypendium naukowo – sportowe za rok szkolny 2023/2024: 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku: 

• Pietrewicz Mateusz 

Stypendium artystyczne za rok szkolny 2023/2024: 

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim: 

• Niewierowska Weronika 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku: 

• Grochowska Michalina 

• Kriese Maria 
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Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku: 

• Turzyńska Kalina 

 

I część obrad zakończona została wspólnym zdjęciem Stypendystów, Burmistrza Więcborka  

i Radnych Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Po uroczystości nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono 

 

Kontynuacja obrad nastąpiła ok. godz. 13:00 w sali Centrum Aktywności Seniora przy  

ul. Mickiewicza 22 B w Więcborku. 

Porządek obrad cz. II: 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjecie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej i sprawozdań stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Więcborku z działalności za I półrocze 2024 roku. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2024. 

12. Przyjecie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Runowie Krajeńskim. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Więcbork na lata 

2024-2030. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian. 

 

 

Ad.5 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z IV sesji  

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Obecnych 12 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2024-2029) 

 

 

Ad.6 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

30.06.2024 r. – udział Przewodniczącej RM p. Anny Łańskiej w Turnieju Sołectw, gdzie 

wspólnie z Wiceprzewodniczącą RM p. Beata Lidą oraz Burmistrzem Więcborka  

p. Waldemarem Kuszewskim współtworzyli skład Jury. 

 

11.07.2024 r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska wraz z Burmistrzem Więcborka  

p. Waldemarem Kuszewskim uczestniczyła w obchodach Święta Policji /miejsce: Centrum 

Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim/.  

 

19.07.2024 r. – udział w koncercie p. Pawła Izdebskiego /miejsce: Kajakarnia przy plaży 

miejskiej w Więcborku/. 

 

21.07.2024 r. – udział w Koncercie pt. „In terra pax” – (Pokój na ziemi) Żeńskiego Zespołu 

Wokalnego Music Only z Więcborka w pięknej scenerii Pałacu w Komierowie. Ten sam 

koncert odbył się również w Centrum Aktywności Lokalnej w Więcborku. 

 

28.07.2024 r. – udział Przewodniczącej RM w Koncercie Zespołu „LEMON” w ramach „Dni 

Więcborka”. 

 

1.08.2024 r. –Wiceprzewodniczące RM: p. Beata Lida oraz p. Beata Kopta oraz radny 

Tomasz Bykowski i radna Iwona Bonecka o godz. 17:00 przy Pomniku Orła Białego złożyli 

kwiaty i znicze w rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. Przewodnicząca RM tego 

dnia uczestniczyła w obchodach rocznicowych w Warszawie. 

 

3.08.2024 r. – udział Przewodniczącej RM w Zawodach, w podnoszeniu ciężarów o Puchar 

Burmistrza Więcborka w Podrzucie. Impreza odbyła się w lasku miejskim, a organizatorem 

był MGLKS „GROM” Więcbork. W godzinach wieczornych tego dnia, Przewodnicząca RM 

p. Anna Łańska wraz z Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych p. Iwona Bonecką, wzięła udział w Koncercie Finałowym IV Mistrzowskiego 

Kursu Wokalnego w Więcborku. 

 

13.08.2024 r. – udział Przewodniczącej RM w ognisku zorganizowanym przez zawodników  

i trenerów będących na zgrupowaniu sekcji podnoszenia ciężarów kadry wojewódzkiej 

/miejsce: Ośrodek Wczasowy „Sfera” w Więcborku/. 

 

15.08.2024 r. – udział w koncercie orkiestr trzech dętych „Bitwa NaDęta”: Młodzieżowa 

Orkiestra Dęta z Mieściska, Orkiestra Dęta z Połajewa i Więcborska Orkiestra Dęta wraz  

z Orkiestrą z Łobżenicy /miejsce: molo przy więcborskiej promenadzie /. 

 



6 
 

17.08.2024 r. – radna Natasza Ksobiak reprezentowała Rade Miejska w Więcborku na 

obchodach 60-lecia działalności Klubu Sportowego „TIME” Lubcza.  

23.08.2024 r. – udział w „Tanecznym Pożegnaniu Lata” i koncercie Zespołu „Piękni  

i Młodzi”. 

 

26.08.2024 r. – Przewodnicząca RM p. Anna Łańska wraz z Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Iwona Bonecką, uczestniczyły w spotkaniu 

Komisji Stypendialnej. 

 

30.08.2024 r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku 

Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

31.08.2024 r. – udział Przewodniczącej RM w Dożynkach Gminno-Powiatowych  

w Jastrzębcu.  

 

Przewodnicząca RM w nawiązaniu do wspomnianych Dożynek, za pośrednictwem radnej 

Doroty Wnuk złożyła podziękowania Pani Sołtys – Edycie Szyperskiej i całej społeczności 

sołectwa Jastrzębiec za sprawną organizacje przedsięwzięcia i efektowne dekoracje samej 

wsi, która wyglądała przepięknie. 

 

1.09.2024 r. – Przewodnicząca RM wraz z Burmistrzem Więcborka p. Waldemarem 

Kuszewskim, Zastępcą Burmistrza Więcborka p. Jackiem Masztakowskim oraz Wicestarostą 

Powiatu Sępoleńskiego p. Andrzejem Marachem, przy Pomniku „Orła Białego”, złożyła 

kwiaty i znicze w 85 rocznicę Wybuchu II wojny Światowej. W ten symboliczny sposób 

uczczona została pamięć o ofiarach i bohaterach tamtych tragicznych wydarzeń, którzy oddali 

swoje życie w obronie Ojczyzny. 

 

 

Ad.7 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

28.06.2024 r. – udział w Komisji Konkursowej naboru na wolne stanowisko w Urzędzie 

Miejskim; Inspektora ds. Inwestycji, Rozwoju i Pozyskiwania Środków Zewnętrznych.  

W wyniku przeprowadzonego naboru wybrany został p. Dawid Prochowski. W tym dniu 

Burmistrz uczestniczył również w posiedzeniu Izb Rolnych. Tematem spotkania było głównie 

zagrożenia dotyczące ASF, którego ogniska stwierdzono w województwie kujawsko-

pomorskim. Ponadto tego dnia Burmistrz wziął udział w corocznie organizowanym Pikniku 

Przyjaźni dla dzieci i osób z niepełno sprawnościami. Organizatorami przedsięwzięcia były: 

Stowarzyszenie” Aktywnych Społecznie”, Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Więcborku, Świetlica Środowiskowa „UŚMIECH” w Więcborku, Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Więcborku w raz z Klubem Samopomocy „DOMEK” i Stowarzyszenie na 

Rzecz Rozwoju Kobiet „GINEKA” w Bydgoszczy. Piknik odbył się na stadionie miejskim  

w Więcborku.  Następnie Burmistrz udał się na sołeckie zebrania wyborcze: w Puszczy, gdzie 

na kolejną kadencję, jako sołtys wybrano p. Aleksandrę Łatę oraz w Suchorączku, gdzie 

nastąpiła zmiana na stanowisku sołtysa – funkcje tę objął p. Krzysztof Dams. 

 

29.06.2024 r. – udział w podsumowaniu Zawodów Wędkarskich, zorganizowanych przez 

Zarząd Koła Polskiego Związku Wędkarskiego nr 142 w Sypniewie z okazji Jubileuszu 25-

lecia powstania Koła. Następnie Burmistrz uczestniczył w podsumowaniu sezonu 2023/2024 

Klubu Sportowego „Pogoń” Witunia /miejsce: kajakarnia w Więcborku/. 
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30.06.2024 r. – udział w Turnieju Sołectw zorganizowanym przez sołectwo Lubcza. 

Tegoroczny Turniej wygrało sołectwo Witunia, drugie miejsce zajęło sołectwo Runowo 

Krajeńskie, a trzecie miejsce sołectwo Puszcza. 

 

1.07.2024 r. – spotkanie z Dyrektorem Generalnym Lasów Państwowych w Toruniu  

p. Włodzimierzem Panfilem dotyczące możliwości dalszego procedowania zmian  

w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego na terenach Lasów Państwowych, 

w celu umożliwienia realizacji inwestycji przez przedsiębiorstwo z terenu gminy Więcbork. 

W spotkaniu udział wzięli również: Starosta Powiatu Sępoleńskiego p. Jarosław Tadych oraz 

przedstawiciele Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie z Nadleśniczym Witoldem Białkowskim 

na czele /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

 

2.07.2024 r. – 10.07 2024 r. – urlop wypoczynkowy. 

 

11.07.2024 r. – podpisanie umowy z p. Krzysztofem Pyszką reprezentującym Firmę 

„Hydrotechnika”, która zrealizuje budowę kanalizacji deszczowej na ulicy Ogrodowej  

w Wituni. Na realizacje inwestycji Gmina Więcbork pozyskała dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Następnie Burmistrz podpisał umowę z Konsorcjum 

Firm „DROMAX” Spółka z o. o. na budowę drogi, na ulicy Ogrodowej w Wituni. Zadanie, to 

dofinansowane zostało ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadanie całościowo 

zostanie zrealizowane w okresie dwuletnim, tj. w roku bieżącym wykonana zostanie 

kanalizacja deszczowa, a w roku kolejnym nastąpi realizacja inwestycji drogowej. Istnieje 

jednak szansa, że budowa drogi zostanie sfinalizowana jeszcze w roku bieżącym z zapłatą  

w roku 2025. Tego dnia Burmistrz uczestniczył również w Powiatowych obchodach Święta 

Policji w Sępólnie Krajeńskim.  

 

12.07.2024 r. – Burmistrz odbył spotkanie z Kierownikiem Posterunku Policji w Więcborku 

p. Mateuszem Łochowiczem w trakcie, którego omówiono sprawy bieżące, dotyczące 

bezpieczeństwa na trenie miasta i gminy, problemy związane z licznymi aktami wandalizmu 

oraz nieprzestyganie przez uczestników ruchu drogowego przepisów związanych  

z ograniczeniem prędkości. Tego dnia Burmistrz wziął udział w rozmowie kwalifikacyjnej  

w związku z ogłoszonym naborem na stanowisko Dyrektora Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Więcborku w związku z kończąca się kadencją. Po przeprowadzeniu procedury 

konkursowej na stanowisko Dyrektor powołana została p. Ludmiła Piekałkiewicz-Geruzel. 

Ponadto w tym dniu Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Komisji Negocjacyjnej  

z Dyrektorem Oddziału „ENEA Oświetlenie” p. Piotrem Grocholewskim, dotyczącej 

inwestycji polegającej na wymianie oświetlenia ulicznego na terenie gminy Więcbork, na 

majątku Spółki „ENEA” /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. 

 

14.07.2024 r. – udział w otwarciu Jarmarku Krajeńskiego. 

 

16.07.2024 r. – podpisanie umowy z przedstawicielem Firmy „KAWIKO” na budowę dróg  

w części ulic: Władysława Łokietka, Mieszka I, Bolesława Krzywoustego i Przemysława II  

w Więcborku wraz z kanalizacją deszczową. Następnie Burmistrz podpisał umowę  

z Zakładem Usług Komunalnych Juliusz Roman Pilarski z siedziba w miejscowości Nakło 

nad Notecią na budowę drogi w Runowie Krajeńskim /od skrzyżowania z drogą Runowo-

Puszcza w kierunku bloków mieszkalnych/. Tego dnia Burmistrz wziął udział w spotkaniu  

z Poseł na Sejm RP p. Iwoną Kozłowską. Tematem rozmów były, między innymi, sprawy 

dotyczące kontynuacji remontów dróg wojewódzkich nr 189, nr 242 i nr 241poozonych na 
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terenie gminy Więcbork, jak również ścieżek rowerowych Więcbork – Firma „GABI-BIS”, 

Więcbork-Runowo Krajeńskie, Firma „GABI-BIS” – Zabartowo oraz Runowo Krajeńskie – 

Borzyszkowo, a także o obwodnicy Więcborka. Ponadto Burmistrz uczestniczył w spotkaniu 

zorganizowanym dla organizacji pożytku publicznego przez Kujawsko-Pomorski Ośrodek 

Wsparcia Ekonomii Społecznej, dotyczący możliwości otrzymania dofinansowania na 

różnego rodzaju działania /miejsce: Centrum Aktywności Seniora w Więcborku/. 

 

18.07.2024 r. – spotkanie z Dyrektorem Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego  

w Sypniewie p. Marianem Basą, w sprawie planowanych przez Dyrektora inwestycji 

dotyczących budowy kompleksu mechaniczno-weterynaryjnego wraz z niezbędną 

infrastrukturą. W tym dniu Burmistrz odbył również spotkanie z Poseł na Sejm RP. 

Agnieszka Kłopotek, podczas którego poruszono, miedzy innymi temat funkcjonowania 

Programu „Ciepłe Mieszkanie” na terenie kraju oraz sprzecznych stanowisk Regionalnych Izb 

Obrachunkowych: Bydgoszczy, Gdańska oraz Łodzi, co do zasad realizacji ww. Programu. 

Tego samego dnia Burmistrz podpisał umowę z Operatorem „ENEA Oświetlenie” na 

wymianę lamp drogowych na terenie gminy Więcbork. 

 

19.07.2024 – 4.08.2024 – urlop wypoczynkowy. 

 

3.08.2024 r. – udział w otwarciu Turnieju w Podrzucie o Puchar Burmistrza Więcborka 

organizowanym przez MGLKS „GROM” Więcbork – sekcję podnoszenia ciężarów 

prowadzoną przez p. Adama Łobodę. Ponadto Burmistrz Więcborka wziął udział w koncercie 

finałowym uczestników Mistrzowskiego Kursu Wokalnego, który w tym roku prowadzony 

był przez Maestro Andrzeja Dobbera oraz p. Iwonę Sobotkę znaną śpiewaczkę operową. 

 

5.08.2024 r. – udział w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym dożynek gminno-

powiatowych w Jastrzębcu. 

 

6.08.2024 r. – podpisanie umowy z przedstawicielem Firmy „HURT-TRANS-KAWIKO”, 

dotyczącej realizacji następujących inwestycji: budowa i przebudowa dróg gminnych wraz  

z budową sieci kanalizacji deszczowej ulic: Potulickich, Zamkowej i Biskupa  

A. Zebrzydowskiego w Więcborku; budowa dróg gminnych wraz z siecią kanalizacji 

deszczowej w części ulic: Leszka Białego i Leszka Czarnego w Więcborku oraz przebudowa  

 drogi wewnętrznej polegająca na budowie drogi dla pieszych i remoncie istniejącej 

nawierzchni bitumicznej w Nowym Dworze, w kierunku bloków. Następnie Burmistrz 

podpisał umowę na przebudowę drogi gminnej bitumicznej wraz ze skrzyżowaniem oraz 

budowę kanalizacji deszczowej w ulicy Rybackiej w Więcborku. Wykonawcą będzie Firma 

WIMAR Spółka z o. o. z siedzibą w Koronowie.  

 

7.08.2024 r. – udział w spotkaniu z przedstawicielem Firmy „SG ENERGY” w sprawie 

szeroko pojętych odnawialnych źródeł energii oraz efektywnego wykorzystywania 

funkcjonujących instalacji. W spotkaniu udział wzięli również: Skarbnik Gminy Więcbork  

p. Alina Kruk, Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg UM w Więcborku 

p. Tomasz Fifielski, Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami UM w Więcborku p. Michał Bąk oraz Inspektor UM ds. Inwestycji. 

 

14.08.2024 r. – udział w pracach Komisji Konkursowej w związku z ogłoszonym naborem na 

stanowisko Inspektora ds. Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim  

w Więcborku. W wyniku przeprowadzonych z kandydatami, którzy odpowiedzieli na 

ogłoszenie, wybrana została na to stanowisko p. Monika Kusior. W tym dniu Burmistrz wziął 
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też udział w otwarciu spotkania zorganizowanego przez Powiatowego Lekarza Weterynarii 

dola rolników z terenu gminy Więcbork oraz Sośno w sprawie zagrożenia ASF i działań 

mających na celu przeciwdziałanie rozprzestrzenianiu się wirusa. Spotkanie odbyło się  

w Centrum Aktywności Seniora w Więcborku. Ponadto tego dnia Burmistrz udał się do 

Łobżenicy, gdzie spotka się z Burmistrzem Łobżenicy p. Robertem Biskupiakiem oraz 

Burmistrzem Wyrzyska p. Marcinem Piszczkiem w sprawie dalszej współpracy Orkiestr: 

Więcborskiej oraz Łobżenickiej. 

 

15.08.2024 r. -  udział w koncercie orkiestr trzech dętych „Bitwa NaDęta”: Młodzieżowa 

Orkiestra Dęta z Mieściska, Orkiestra Dęta z Połajewa i Więcborska Orkiestra Dęta wraz  

z Orkiestrą Dętą z Łobżenicy /miejsce: molo przy więcborskiej promenadzie /. 

  

17.08.2024 r. – Burmistrz Więcborka wspólnie z Radną Rady Miejskiej w Więcborku  

p. Nataszą Ksobiak uczestniczył w obchodach Jubileuszu 60-lecia LZS-u w Lubczy. 

Uroczystość został zorganizowana przez Klub Sportowy „TIME” Lubcza. 

 

20.08.2024 r. – udział w Konferencji zorganizowanej przez Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego p. Michała Sztybla z Wiceminister w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej p. Aleksandrą Gajewską. Konferencja poświęcona była realizowanym 

Programom, mającym na celu rozwój opieki nad dziećmi do lat trzech. 

 

21.08.2024 r. – udział w II posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 

dotyczącego aktualnej sytuacji związanej z wystąpieniem ASF w województwie kujawsko-

pomorskim. Omówione zostały zasady obowiązujące rolników dotyczące, miedzy innymi, 

bioasekuracji, możliwości otrzymania środków z ARiMR. Gminy zostały również 

zobowiązane do przygotowania wygrodzonego miejsca na skup trzody chlewnej na wypadek 

zaistnienia ASF na jej terenie lub jeżeli znajdzie się ona w strefie zagrożonej. Gmina 

Więcbork, takie miejsce ma zabezpieczone. Tego samego dnia Burmistrz wziął udział  

w wizycie studyjnej w Koczale, gdzie w kotłowni zainstalowany jest piec kondensacyjny na 

gaz LPG z możliwością adaptacji na tzw. wielogazy, w tym wodór. Wizyta odbyła się  

w kontekście alternatywy ogrzewania kotłowi ZGK na Osiedlu BoWiD, gdzie w chwili 

obecnej pracuje kocioł na biomasę oraz olej opałowy średni. Olej Średni jest praktycznie 

nieosiągalny, został wycofany z produkcji, dlatego też Dyrektor ZGK w Więcborku został 

zobowiązany do poszukania alternatywnych rozwiązań w celu dywersyfikacji źródeł ciepła. 

 

22.08.2024 r. – Burmistrz Więcborka wraz z Skarbnik Gminy Więcbork p. Aliną Kruk 

podpisali w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu umowę na dofinansowanie dotyczące 

budowy, tzw. małej infrastruktury na terenie gminy Więcbork, tj. placów zabaw przy 

szkołach: w Pęperzynie i Runowie Krajeńskim orz przy świetlicy wiejskiej w Zabartowie 

wraz z elementami siłowni napowietrznej. 

 

23.08.2024 r. – udział w Konferencji planistycznej dotyczącej przygotowania ćwiczeń pod 

kryptonimem „Wisła 2024” w sali sesyjnej Powiatu Sępoleńskiego w Sępólnie Krajeńskim. 

Następnie Burmistrz udał się na zebranie sprawozdawczo-wyborcze do sołectwa Dalkowo. 

Sołtysem na kolejna kadencję została tam wybrana dotychczasowa Sołtys p. Irena Śpica. 

 

24.08.2024 r. – udział w Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich gminy Więcbork. W tym roku 

Turniej został zorganizowany przez KGW w Sypniewie, tegoroczna edycje wygrały Panie  

z KGW Śmiłowo. Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył w pokazie plenerowym filmu 

„Metropolis” z 1927 w reżyserii Fritza Langa z muzyką na żywo grana przez Zespół Czerwie. 
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25.08.2024 r. – udział w koncercie Zespołu „MIUSIC ONLY” w Centrum Aktywności 

Lokalnej w Więcborku.  

 

26.08.2024 r. – drugie spotkanie online z przedstawicielem Firmy „SG ENERGY” w sprawie 

odnawialnych źródeł energii orz efektywnego wykorzystania funkcjonujących instalacji. 

Następnie Burmistrz wziął udział w posiedzeniu Komisji Stypendialnej dotyczącej 

Stypendiów Burmistrza Więcborka dla uczniów szkół gminnych oraz brał udział w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Zabartowo. Sołtysem na kolejną kadencję został 

dotychczasowy Sołtys p. Piotr Szyling. 

 

27.08.2024 r. – udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym sołectwa Śmiłowo. 

Dotychczasowa Sołtys p. Aniela Chomicz zdecydowała o niekandydowaniu na kolejną 

kadencję, więc była to okazja do podziękowania jej za osiemnaście lat pracy na rzecz 

sołectwa i mieszkańców. Nowym Sołtysem wybrany został p. Mateusz Winograd. 

 

28.08.2024 r. – wręczenie p. Beacie Kiestrzyn powołanie na kolejną kadencję, jako Dyrektor 

Szkoły Podstawowej im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie.  

 

29.08.2024 r. – udział w spotkaniu organizacyjnym, dotyczącym organizacji Wieczoru 

Seniora” oraz wizytacja Szkoły Podstawowej Nr 2 w Więcborku, w której w czasie wakacji, 

zostały wyremontowane pomieszczenia w celu uruchomienia od września kuchni w szkole. 

Dzięki wyjątkowemu zaangażowaniu Dyrektor Szkoły p. Małgorzaty Dropinskiej oraz 

pracowników szkoły zadanie to zostało zrealizowane. 

 

30.09.2024 r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku 

Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych /miejsce: Centrum 

Aktywności Seniora w Więcborku/. 

 

31.09.2024 r. – udział w Dożynkach Gminno-Parafialnych zorganizowanych w sołectwie 

Jastrzębiec. 

 

1.09.2024 r. – Burmistrz Więcborka wspólnie z Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego  

p. Andrzejem Marachem oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Anną Łańską 

oraz Zastępcą Burmistrza Więcborka p. Jackiem Masztkowskim, złożył kwiaty i znicze przy 

Pomniku „Orła Białego w 85 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej. 

 

Informacje dodatkowe: 

 

• Budowa i remont dróg wraz z niezbędną infrastrukturą techniczna na terenie miasta  

i gminy Więcbork - zamówienie zostało podzielone na dwie części. I część dotyczy ulic: 

Władysława Łokietka, Mieszka I, Bolesława Krzywoustego i Przemysława II  

w Więcborku wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną. Na to zadanie wpłynęły cztery 

oferty, najniższa złożyła Firma „HURT-TRANS-KAWIKO”. II część zadania, to budowa 

drogi we wsi Runowo Krajeńskie, wpłynęły dwie oferty, a najniższą złożył Zakład Usług 

Komunalnych Juliusz i Roman Pilarscy. Umowy na te zadania zostały już podpisane. 

• Budowa i remont dróg wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na terenie miasta  

i gminy Więcbork II etap. Zadanie zostało podzielone na czety części: I część, to budowa i 

przebudowa dróg gminnych wraz z budowa sieci kanalizacji deszczowej ulic: Potulickich, 
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Zamkowej i Biskupa Andrzeja Zebrzydowskiego w Więcborku. Na ta część wpłynęły 

cztery oferty, najniższą złożyła Firma „HURT-TRANS-KAWIKO”. Część II zadania, to 

ulica Leszka Białego i Leszka Czarnego w Więcborku. W tym przypadku najniższą ofertę 

z czterech, również złożyła Firma „HURT-TRANS-KAWIKO”. III część zadania – 

przebudowa drogi gminnej publicznej wraz ze skrzyżowaniem i budowa sieci kanalizacji 

deszczowej w ulicy Rybackiej, w Więcborku. Najniższa ofertę złożyła Firma „WIMAR” , 

z która już podpisano umowę na realizację zadania. IV część zadania – budowa drogi 

wewnętrznej, polegająca na budowie drogi dla pieszych oraz remoncie istniejącej 

nawierzchni bitumicznej w Nowym Dworze. Najniższa oferta wpłynęła od Firmy 

„HURT-TRANS-KAWIKO”. Umowa został już podpisana. 

• Wykonanie prac remontowych na budynku siedziby Urzędu Miejskiego w Więcborku. Na 

ten cel pozyskane zostały również środki zewnętrzne z Programu na ochronę zabytków. 

Oferty zostały otwarte. Najlepszą ofertę złożył p. Michał Michalak PPHU „WEGNER  

i MICHALAK”. Podpisanie umowy nastąpi jeszcze w bieżącym tygodniu. 

• Termomodernizacja Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sypniewie – ogłoszono przetarg. 

Otwarcie ofert jest przewidziane na 6 września 2024 r. 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radny Andrzej Wenda nawiązał do informacji dotyczącej wstrzymania realizacji Programu 

„Ciepłe Mieszkanie”. Radny dociekał, czy Burmistrz wie, kiedy ewentualnie mogą zapaść 

decyzje wznawiające proces przyjmowania wniosków od mieszkańców. Zainteresowanie, jak 

rozumie jest spore, a w tej chwili nastąpiła w tym zakresie blokada interpretacyjna. Zdaniem 

radnego jest to dość niezręczna sytuacja.  

 

Burmistrz Więcborka stwierdził, że nawet bardzo niezręczna sytuacja. Tym bardziej, że 

Gmina Więcbork zaangażowała się w realizację tego Programu. Należy zwrócić uwagę, że 

ten Program jest realizowany zupełnie inaczej, jak Program „Czyste Powietrze”. W tym 

ostatnim, pracownik UM pomaga mieszkańcom w przygotowaniu wnioski, złożeniu wniosku, 

rozliczeniu i płatności końcowej, ale decyzja odnośnie przydzielenia, lub nie dofinansowania, 

spoczywa na Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

W przypadku Programu „Ciepłe Mieszkanie”, to gminy pozyskują środki, gminy są dla 

Wojewódzkiego Funduszu beneficjentem, ale środki są przeznaczone dla mieszkańców. Cała 

procedura realizacyjna niejako leży po stronie Gminy Więcbork. Zatem tym bardziej 

niezrozumiałe jest stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, a należy przypomnieć, że 

wcześniejsza interpretacja RIO w Bydgoszczy, negowało wprowadzenie Programu „Ciepłe 

Mieszkanie” uchwałą rady, nie było wspomniane w tym przypadku o zarządzeniu. Na 

podstawie opinii RIO on, jak i wiele innych gmin podjęło decyzję o wprowadzeniu na 

podstawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku. Ta opinia wskazywała, że 

żeby realizować Program należy podpisać umowę i realizować na zasadach określonych przez 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. Gdańska Izba Obrachunkowa wychodzi  

z założenia, że gminy są pośrednikiem pomiędzy WFOSiGW, a ostatecznym beneficjentem, 

czyli mieszkańcem gminy. W tej chwili został zawieszony nabór nowych wniosków, po 

otrzymaniu tej jednoznacznej opinii RIO w Bydgoszczy, która wskazał, że wprowadzenie 

tego Programu Zarządzeniem również jest nieprawidłowe. Złożone już wcześniej wnioski są 

realizowane i będą zrealizowane do końca. Do czasu, kiedy pojawi się jednoznaczna 

interpretacja Krajowej Rady Izb Obrachunkowych, która umożliwi dalszą realizację 

Programu, Gmina Więcbork musi go zawiesić. Sprawa ta omawiana była, o czym wspomniał 

powyżej, z Poseł na Sejm RP i oczekuje w tej chwili na informację z Ministerstwa, tym 

bardziej, że dedykowane środki pochodzą z Krajowego Planu Odbudowy, gdzie termin 
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realizacji i rozliczenia środków jest bardzo krótki. Dlatego też we wspólnym interesie jest to, 

aby tą możliwość, jak najszybciej dla mieszkańców odblokować.  

 

Radna Dorota Wnuk podziękowała Przewodniczącej RM oraz Burmistrzowi Więcborka za 

miłe słowa skierowane pod adresem zarówno Sołtys sołectwa Jastrzębiec, jak i mieszkańców 

sołectwa, dotyczące organizacji tegorocznych Dożynek Gminno-Parafialnych. Zobowiązał się 

do przekazania ich Sołtys i mieszkańcom. Wspomniała, że tego wszystkiego nie udałoby się 

zrealizować, gdyby nie propozycja, aby dożynki odbyły się w tym właśnie sołectwie. 

Podziękowała również za zaangażowanie i pomoc Dyrektor i pracownikom Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku, władzom Gminy Więcbork za dobrą współpracę, 

wszystkim tym, których nie wymieniała, a przyczynili się on do organizacji dożynek oraz 

prowadzącym dożynki, tj. p. Joannie Nowakowskiej. i p. Tomaszowi Fifielskiemu.  

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

 

Ad.8 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 

 

/Odp. na interp. radnego T. Bykowskiego/ 

 

✓ Cmentarz Ewangelicki w Więcborku wpisany jest do ewidencji zabytków prowadzonej 

przez Burmistrza Więcborka. Status zabytku chronionego prawem dotyczy zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków. Urząd Miejski w Więcborku sprawuje opiekę nad 

obiektami zabytkowymi znajdującymi się w granicach jego właściwości. Teren 

Cmentarza Ewangelickiego w Więcborku, od wielu lat porośnięty jest roślinnością 

zapewniająca mu odpowiednia ochronę. W miarę posiadanych możliwości finansowych, 

teren ten oczyszczany jest z gałęzi oraz dokonywana jest, tzw. przycinka. Poza tym 

dokonywane są drobne naprawy, tak w ogrodzeniu, jak i na samych nagrobkach. Ze 

względów finansowych nie przewiduje się większych prac konserwatorskich, ani 

rewitalizacyjnych na tym terenie. 

✓ Eksperci, ds. bezpieczeństwa na drodze podkreślają fakt, iż ronda to najbardziej 

bezpieczne skrzyżowania drogowe, albowiem mają najmniejsza liczbę punktów kolizji. 

Ponadto wpływają na spowolnienie ruchu pojazdów dojeżdżających do skrzyżowania. 

Wjeżdżając na rondo kierowcy mogą skoncentrować uwagę na jednym kierunku. Jest 

dobra widoczność nadjeżdżających samochodów. Według badań na tych instalacjach 

drogowych dochodzi do najniższej liczby zdarzeń drogowych. Wybudowane w 2014 r. 

rondo im. Burmistrza Lindeckiego w Więcborku, zastąpiło bardzo niebezpieczne 

skrzyżowanie u zbiegi czterech ulic. Ze statystyk policyjnych wynika, że jest to 

bezpieczne rozwiązanie. Dodatkowo specyfika ronda – cztery przejścia dla pieszych, 

powoduje, że efektywność i sprawność osoby przeprowadzającej byłaby znacznie 

utrudniona. W związku z powyższym nie widzę potrzeby wprowadzenia w tym miejscu, 

tzw. „przeprowadzacza”.    

 

/Odp. na interp. radnej B. Migawy/ 

 

✓ Burmistrz przekazał interpelację radnej w sprawie remontu drogi na odcinku od  

ul. Kasztanowej do budynku byłej gorzelni i bloku mieszkalnego w Sypniewie do Starosty 

Sępoleńskiego – zarządcy drogi. Remont, ww. drogi wg Zarządcy został już wykonany.  

✓ Druga interpelacja radnej, dotycząca wyregulowania wysokości studzienki drogowej – 

kanalizacyjnej /droga nr 189/ w Sypniewie, przekazana została przez Burmistrza 
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Więcborka do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. W odpowiedzi, zarządca 

drogi poinformował, że pracownicy brygady Rejonu Dróg Wojewódzkich w Tucholi, 

wykonają prace remontowe wokół studni masą na gorąco. Termin wykonania prac – do 

końca sierpnia br. wskazano również, że regulacja studzienki należy do gestora sieci 

kanalizacyjnej.  

 

/Odp. na interp. radnej B. Lidy/ 

 

✓ Interpelacja dotyczyła drogi powiatowej, zatem skierowana została przez Burmistrza 

Więcborka do Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim. W odpowiedzi dotyczącej 

montażu barierek odgradzających chodnik od ulicy na łuku drogi publicznej kategorii 

powiatowej w Pęperzynie, uzyskano informację, że po przeprowadzeniu analizy 

dokumentacji dowodowej, zgromadzonej podczas oględzin w terenie oraz działając  

w interesie publicznym, postanowiono przychylić się do wniosku radnej. W związku 

z tym, Zarząd Drogowy w Sępólnie Krajeńskim przystąpi do wprowadzenia zmian  

w stałej organizacji ruchu mających na celu wykonanie montażu barierek ochronnych. 

  

/Odp. na interp. radnego J. Kabattka/ 

 

✓ Interpelacja dotycząca inwestycji drogowej w Nowym Dworze została przekazana do 

Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim.  Adresat w przesłanej odpowiedzi ubolewa 

nad uciążliwościami, na jakie narażeni są mieszkańcy Nowego Dworu w związku  

z prowadzoną inwestycją. Wykonawca robót deklaruje wykonanie robót do dnia 31 

sierpnia 2024 r., co jest wydłużeniem pierwotnego terminu o dwa miesiące. Przesuniecie 

terminu zakończenia prac spowodowane jest w głównej mierze uciążliwymi warunkami 

hydrologicznymi, w okresie wiosennym, które utrudniały a czasem wręcz uniemożliwiały 

prowadzenie robót z uwagi na wysoki stan wód powierzchniowych i gruntowych.   

 

 

/Odp. na interp. radnego A. Wendy/ 

 

✓ Zarząd Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy poinformował, że obecnie prowadzona 

odnowa nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 189 nie obejmuje swoim zakresem wycinki 

drzew w pasie drogowym. 

✓ Zarząd Drogowy w Sępólnie Krajeńskim, w odpowiedzi na interpelację radnego 

dotyczącą niebezpiecznie pochylonych drzew wzdłuż drogi kategorii powiatowej, przy 

Cmentarzu Ewangelickim w Sypniewie przekazał, że odnośnie pochylonego drzewa, 

przed podjęciem decyzji dokona wizji w terenie. O terminie oględzin radny zostanie 

poinformowany odrębnym pismem. Po wizji w terenie i analizie dokumentacji związanej 

z własnością działek ustalono, że drzewa zlokalizowane są na działkach należących do 

parafii pw. Świętej Katarzyny Aleksandryjskiej w Sypniewie. Na właścicielu 

nieruchomości spoczywa obowiązek przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych, bądź 

wycinki drzew. Zarząd Drogowy w Sępólnie Krajeńskim wezwał właściciela do 

wykonania niezbędnych prac porządkowych. Podczas przeprowadzonych oględzin 

stwierdzono występowanie w koronach drzew leżących w pasie drogowym, suchych 

gałęzi, które zostaną usunięte przez firmę zewnętrzną.  

✓ w kwestii naprawy ww. drogi na odcinku od skrzyżowania kategorii dróg powiatowych nr 

1125C i nr 1126C w kierunku lasu w kierunku miejscowości Borzyszkowo, wskazano, że 

bieżące utrzymanie dróg powiatowych realizowane jest sukcesywnie na terenie całego 
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powiatu sępoleńskiego. Remont cząstkowy na wskazanym przez radnego odcinku, 

zostanie przeprowadzony w możliwie najbliższym terminie.    

 

Ad.9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Radny Andrzej Wenda złożył interpelację w sprawie interwencji Burmistrz Więcborka 

dotyczącej udrożnienia cieku wodnego Jelonek i rzeki Łobzonka. Obecny stan cieków 

uniemożliwia rolnikom zbiór plonów z łąk i pastwisk. 

2. Radna Iwona Bonecka złożyła trzy interpelacje dotyczące Osiedla BoWiD  

w Więcborku: 

• wnioskowała o zabezpieczenie w budżecie Gminy Więcbork na rok 2025 środków 

finansowych przeznaczonych na naprawę nawierzchni drogi wjazdowej na Osiedle 

BoWiD od strony ul. Wojska Polskiego, 

• wniosła również w imieniu licznej grupy mieszkańców o usytuowanie znaku 

zakazującego parkowanie na odcinku drogi wyjazdowej z Osiedla BoWiD na  

ul. Wojska Polskiego w Więcborku. Obecnie, przez parkujące w lokalizacji auta, 

droga jest notorycznie zablokowana, a tym samym utrudniona i niebezpieczna jest tam 

komunikacja, 

• interpelowała w sprawie usytuowania znaku ograniczającego prędkość do 20 km/h 

przy wjeździe z ul. Wojska Polskiego na Osiedle BoWiD. Taki znak usytuowany jest 

dopiero przy placu zabaw na Osiedlu, natomiast bardzo niebezpieczny jest zakręt przy 

garażach, zatem zasadnym byłoby, aby informacja o ograniczeniu prędkości znalazła 

się jeszcze przed wjazdem w obszar, gdzie potencjalnie w pobliżu mogą znajdować się 

dzieci. 

 

Ad.10 Sprawozdania: Komisji Rewizyjnej i sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Więcborku z działalności za I półrocze 2024 roku przedstawili Przewodniczący Komisji 

Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

• Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji p. Andrzej 

Wenda - stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu – do wglądu w biurze RM 

oraz stronie BIP Gminy Więcbork, 

• Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła Zastępca 

Przewodniczącej Komisji p. Brygida Migawa - stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 

Protokołu – do wglądu w biurze RM oraz stronie BIP Gminy Więcbork, 

• Sprawozdanie połączonych Komisji RM w Więcborku: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego, 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty p. Iwona Bonecka - stanowi załącznik 

Nr 3 do niniejszego Protokołu – do wglądu w biurze RM oraz stronie BIP Gminy 

Więcbork, 

• Sprawozdanie Komisji Statutowej przedstawił Przewodniczący Komisji p. Jan 

Antczak - stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego Protokołu – do wglądu w biurze RM 

oraz stronie BIP Gminy Więcbork. 

 

Ad.11-12 Projekty uchwał finansowych Gminy Więcbork przedstawiła Skarbnik Gminy 

Więcbork p. Alina Kruk 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2024, 

 

Zmiany dotyczyły: 
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1. Zmiany w planie dochodów (§2330) o kwotę 27.000,00 zł i wydatków (§2830) o kwotę 

55.600,00 zł w rozdz. 01008 dokonano na podstawie Uchwały Nr III/59/24 Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 17 czerwca 2024 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla gmin z przeznaczeniem dla spółek wodnych 

na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnej w roku 2024 oraz umowy zawartej 

pomiędzy Gminą a Województwem Kujawsko-Pomorskim. 

2. Dokonuje się zmian w planie dochodów (§2180) i wydatków budżetowych w rozdziale 

40001 w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na realizację ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 

niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw. Gmina otrzymała środki na 

wypłatę wyrównania dla przedsiębiorstw energetycznych w kwocie 183.600,00 zł. Po stronie 

wydatków środki ujęte zostały w rozdziale 40001 §4430, §4010, §4110 i §4120. 

3. Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 60016 o kwotę 1.100,00 zł w związku  

z odszkodowaniem od Ubezpieczyciela za szkodę w wiacie przystankowej na ul. Powst. 

Wlkp. W Więcborku (stłuczenie szyby). 

4. Zmiany w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie pisma Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.65.2024 z dnia 19 sierpnia 2024 r. 

zwiększającego plan dotacji (§2030 i §6330) w rozdz. 75814 o kwotę odpowiednio 

wynoszącą 197.719,44 zł (§2030) i 46.776,61 zł (§6330) z przeznaczeniem na zwrot części 

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2023 r. 

5. Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 85295 §2059 o kwotę 2.250,00 zł w związku  

z realizacją projektu partnerskiego z dofinansowaniem z budżetu środków UE pn.: 

„Kujawsko-Pomorska Teleopieka Etap I”. 

6. Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 90015 o kwotę 4.500,00 zł w związku  

z wpływem uzupełniającej kwoty odszkodowania od Ubezpieczyciela za szkodę w majątku 

Gminy polegającej na pożarze choinki LED na Placu Jana Pawła II w Więcborku. 

7. Zmiany w planie dochodów budżetowych w rozdz. 90095 § 2460 dokonano na podstawie 

pozytywnie rozpatrzonego wniosku do WFOŚiGW w Toruniu na sfinansowanie 

przedsięwzięcia pn.: „Ed-Ek w terenie” w wysokości 20.000,00 zł. W planie finansowym 

wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w § 4170 (9.600,00 zł) i § 4210 (10.400,00zł). 

8. Zmniejsza się plan dochodów (§6370) i wydatków (§6050) w zadaniach inwestycyjnych 

realizowanych z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład Fundusz Inwestycji 

Strategicznych, w związku z otrzymaniem promes inwestycyjnych. Zmiany w planach 

dotyczą następujących zadań: 

 

• w rozdziale 60016 zmniejsza się plan dochodów i wydatków w zadaniu pn.: „Budowa  

i remont dróg wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na terenie miasta i gminy 

Więcbork - I etap” o kwoty wynoszące odpowiednio po 200.190,00 zł, 

 

• w rozdziale 60016 zmniejsza się plan dochodów i wydatków w zadaniu pn.: „Budowa  

i remont dróg wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na terenie miasta i gminy 

Więcbork - II etap” o kwoty wynoszące odpowiednio po 810.100,00 zł, 

 

• w rozdziale 90001 zmniejsza się plan dochodów i wydatków w zadaniu pn.: „Budowa 

sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami w ul. L. Białego i L. Czarnego w Więcborku”  

o kwoty wynoszące odpowiednio po 295.202,00 zł, 

 

• w rozdziale 90015 zmniejsza się plan dochodów i wydatków w zadaniu pn.: 

„Modernizacja oświetlenia drogowego na terenie miasta i gminy Więcbork” o kwoty 

wynoszące odpowiednio po 308.692,00 zł. 
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9. Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków zadaniu inwestycyjnym pn.: 

„Utworzenie klubu dziecięcego nr 2 w Więcborku”. Zmianie ulega nazwa, która otrzymuje 

brzmienie: „Rozbudowa i przebudowa istniejącego budynku przedszkola gminnego  

w Więcborku w związku z utworzeniem klubu dziecięcego nr 2 w Więcborku”. Zmiany 

wynikają ze zwiększenia kwoty dofinansowania łącznie do utworzenia dodatkowych 30 

miejsc. Razem dofinansowanie tego zadania wynieść ma 2.122.783,20 zł i środki te 

pochodzić mają głównie z KPO. Dostosowanie budynku do realizacji tego zadania wycenione 

zostało na 2.578.444,66 zł. W związku z tym zakres prac budowlanych zaplanowany został na 

lata 2024 – 2025. Stąd korekta planu dochodów i wydatków majątkowych w br. 

10. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

 

• 01095§0750 o kwotę 4.500,00 zł (wpływy z dzierżawy terenów łowieckich), 

 

• 70005§0920 o kwotę 600,00 zł (wpływ z odsetek za zaległości w opłatach za 

gospodarowanie mieniem komunalnym), 

 

• 75011 §2360 o kwotę 350,00 zł, 85228§2360 o kwotę 150,00 zł i 85502 §2360 o kwotę 

6.500,00 zł (dochody JST związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej), 

 

• 75023 §0970 o kwotę 1.500,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ z tytułu 

rozliczeń z dostawcą terminali płatniczych do urzędu), 

 

• 75085§0970 o kwotę 2.160,00 zł (wpływy kwot ściągniętych egzekucyjnie od byłego 

pracownika), 

 

• 80101 §0750 o kwotę 2.000,00 zł (wpływy z najmu pomieszczeń w placówkach 

oświatowych), 

 

• 80103 §0830 o kwotę 600,00 zł (wpływy z usług świadczonych w placówkach 

wychowania przedszkolnego); jednocześnie dokonano korekty planu o tą kwotę w 

rozdziale 80101 §0830, 

 

• 80101 §0840 o kwotę 290,00 zł i 80104 §0840 o kwotę 60,00 zł (wpływy ze sprzedaży 

złomu), 

 

• 80113§0830 o kwotę 1.800,00 zł (wpływy z usług najmu autobusu szkolnego), 

 

• 90026 §0910 o kwotę 3.000,00 zł (wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

opłaty za gospodarowanie odpadami), 

 

• 92695§0830 o kwotę 11.000,00 zł (wpływy z usług najmu sprzętu turystycznego i opłaty 

za pole namiotowe. Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie 

umożliwiającym zwiększenie o wskazane kwoty dotychczasowego planu finansowego. 

11. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 70005 §4300 o kwotę 12.500,00 zł z 

przeznaczeniem na rozbiórkę budynku gospodarczego przy ul. Gdańskiej 24. 

12. Zwiększa się plan wydatków w rozdziale 75023 w §4010, §4110 i §4120 o łączną kwotę 

220.650,05 zł w związku z koniecznością utrzymania odpowiedniego poziomu zatrudnienia 

pracowników w ramach prac interwencyjnych niezbędnych do wykonania zaplanowanych 

prac porządkowych i remontowo-brukarskich w Gminie. 



17 
 

13. W rozdziale 75085 oraz w dziale 801 dokonano zmian w planach finansowych wydatków 

placówek oświatowych w związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

14. W planie finansowym wydatków w rozdziale 85219 dokonano następujących zmian: 

 

• w §4210 zwiększa się plan o kwotę 15.000,00 zł celem zakupu sprzętu komputerowego, 

materiałów biurowych, tonerów i licencji do obsługi zadania w zakresie wypłaty bonu 

energetycznego, 

 

• w §4270 zwiększa się plan o 2.000,00 zł na sfinansowanie usunięcia awarii lampy 

oświetleniowej i awarii w zakresie systemu wodno-kanalizacyjnego, 

 

• w §4300 zwiększa się plan o kwotę 30.000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie usługi 

dekarskiej (zabezpieczenie opierzeniem z blachy trzech balkonów i bocznej ściany 

budynku MGOPS – 15.000,00 zł) oraz na zakup usługi przygotowania dwóch 

podstawowych dokumentów (Diagnoza potrzeb i potencjału wspólnoty samorządowej  

w zakresie usług społecznych oraz Lokalnego planu rozwoju usług społecznych gminy 

Więcbork – 15.000,00 zł,) w związku z realizacja projektu pn.: „Centrum Usług 

Wspólnych w Więcborku”, 

 

• w §4360 zwiększa się plan o kwotę 1.500,00 zł na zakup usług telekomunikacyjnych, 

 

• w §4700 zwiększa się plan o kwotę 3.000,00 zł na zakup usług szkolenia pracowników, 

 

• w §6050 wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa, 

rozbudowa i nadbudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na 

potrzeby Centrum Usług Społecznych w Więcborku”. Łączna wartość zadania to 

105.000,00 zł i dotyczy wykonania dokumentacji budowlanej. Zadanie realizowane 

będzie w latach 2024-2025, z czego kwota 40.000,00 zł. przypada na bieżący rok 

budżetowy. Na pokrycie w/w wydatków częściowo przeznacza się oszacowane 

oszczędności z rozdziału 85504 w łącznej kwocie 13.894,00 zł. 

15. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 92109 §4270 o kwotę 11.100,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów remontu pokrycia dachowego w budynku świetlicy  

w Czarmuniu. 

16. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Nowy Dwór. Zgodnie z uchwałą nr 1/2024 zebrania wiejskiego sołectwa z dnia 13 

sierpnia 2024 r. niewykorzystane środki z organizacji wyjazdu integracyjnego (92195§4300) 

w kwocie 1.500,00 zł przeznaczone mają być na zakup grilla na potrzeby sołectwa 

(92195§4210). 

17. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Runowo Krajeńskie. Zgodnie z uchwałą nr 1/2024 zebrania wiejskiego sołectwa z 

dnia 22 maja 2024 r. dokonano zmian zarówno w zakresie przedsięwzięć jak i zaplanowane 

zostały do realizacji nowe zadania. Zmiany obejmują rozdziały: 60016 (§4210 i §6050), 

92109 (§4210), 92195 (§4210) i 92695 (§4210 i §4300). Aktualnie do realizacji zaplanowane 

są następujące przedsięwzięcia: 

 

• Przebudowa drogi gminnej na działce nr 346 w Runowie Krajeńskim (dokumentacja i 

materiały) – 14.600,00 zł, 

 

• Wykonanie odwodnienia części drogi gminnej nr 020216C relacji Runowo – Puszcza -

Katarzyniec we wsi Runowo Krajeńskie – 13.000,00 zł, 
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• Zakup kruszywa do bieżącego utrzymania dróg gminnych w sołectwie – 16.000,00 zł, 

 

• Zakup sprzętu pomocniczego - siekiera, widły, łopata, wodery, opryskiwacz ręczny dla 

OSP Runowo Kraj. – 1.000,00 zł, 

 

• Materiały remontowo-budowlane i oświetlenie do remontu ściany w budynku Szkoły 

Podstawowej w Runowie Kraj. – 3.000,00 zł, 

 

• Pielęgnacja terenów zielonych (zakup kosiarki i materiałów eksploatacyjnych, w tym 

paliwo, olej) – 1.300,00 zł, 

 

• Organizacja imprezy integracyjnej: Turniej Baśki (materiały) – 800,00 zł, 

 

• Materiały do przeniesienia siłowni napowietrznej – 11.123,50 zł, 

 

• Wykonanie dokumentacji na wiatę (altanę) - usługi geodezyjne – 1.000,00 zł. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Obecnych 12 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2024-2029) 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Zmiany dotyczyły głównie roku 2024 i 2025 i związane były z zmianami, jakie zaszły  

w budżecie Gminy Więcbork. Korekty te podyktowane były koniecznością opracowania 

dokumentacji projektowej w związku z przebudową, rozbudowa i nadbudową i zmianą 

sposobu użytkowania budynku gospodarczego na Centrum Usług Społecznych w Więcborku 

oraz ze zmianami w kwestii rozbudowy i przebudowy istniejącego budynku Przedszkola  

w związku z planowanym otwarciem Klubu Dziecięcego Nr 2 w Więcborku. W roku 2024 

uaktualniono kwotę dochodów i wydatków, aby były one zbieżne z uchwalonym powyżej 
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zmianami w budżecie Gminy Więcbork. Natomiast na rok 2025 w zakresie dochodów  

i wydatków, kwotę dochodów majątkowych i wydatków majątkowych zwiększono o kwotę 

dofinansowania, która Gmina Więcbork uzyska na utworzenie Klubu Dziecięcego, tj. tej, 

która nie zostanie wykorzystana w roku bieżącym w wysokości ponad 1.733.000, 00 zł.  

W załączniku przedsięwzięć pojawiły się dwa nowe przedsięwzięcia: wykonanie 

dokumentacji i wydatków na 2024 r. -  40.000,00 zł, na 2025 r. – 65.000,00 zł (dotyczy 

przekształcenia MGOPS w Więcborku w Centrum Usług Społecznych w Więcborku). 

Określono ponadto limit wydatków w związku z rozbudowa budynku Przedszkola Gminnego 

w Więcborku, na rok 2025 na poziomie – 2.180.000, 00 zł, a w 2024 r. – 473.000, 00 zł. 

 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Obecnych 12 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2024-2029 

Ad.13 Projekt uchwały w sprawie Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Runowie Krajeńskim omówił Burmistrz Więcbork  

p. Waldemar Kuszewski. 

 

Działka oznaczona jest nr 151/2 obręb Runowo Krajeńskie o powierzchni 1983m². Wpłynął 

wniosek osoby fizycznej zainteresowanej nabyciem nieruchomości w związku, z czym 

przeanalizowana została możliwość jej zbycia. Działka ta w Studium Uwarunkowań  

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta i gminy Więcbork jest położona  

w jednostce 2 - jednostka podmiejska o wielofunkcyjnym charakterze. Wśród funkcji 

wyróżnia się funkcja mieszkaniowa oraz gospodarcza, ale istotne znaczenia ma funkcja 

rolnicza i rekreacyjna. Wyznacza się tam również tereny dla celu wytwarzania energii ze 

źródeł odnawialnych. Na tej działce mamy do czynienia głównie z łąkami trwałymi, gruntami 

ornymi oraz gruntami pod rowami. Sprzedaż nieruchomości przyczyni się do realizacji 

dochodów Gminy Więcbork z tytułu sprzedaży majątku komunalnego. Odpowiadając na 

pytanie zadane w trakcie posiedzenia Komisji Połączonych Burmistrz podał, że działka,  

o której mowa nie jest obecnie przedmiotem dzierżawy. 
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Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Pytań nie było. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Obecnych 12 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2024-2029 

 

 

Ad.14 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Więcbork na lata 

2024-2030 omówiła Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Więcborku p. Hanna Półgęsek. 

 

Konieczność wywołania projektu uchwały w tej sprawie wynikła z obowiązku dostosowania 

obecnie funkcjonującego Programu i zapisów w nim zawartych do aktualnych przepisów 

prawa oraz Rządowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej opracowanego na 

lata 2024 – 2030. Dokonuje się, między innymi zmian w nazewnictwie: „z przemocy  

w rodzinie” na „przemoc domową”, określa się zasady prowadzenia procedury „Niebieskiej 

Karty” i jej monitoringu. Wprowadza się też harmonogram realizacji zadań, pokazuje badania 

przeprowadzone na temat przemocy i ich podsumowanie. Zapowiada tez w dalszej części 

kolejne etapy działań przeciwdziałające przemocy w gminie Więcbork. 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii.  

 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Pytań nie było. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 
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Obecnych 12 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2024-2029 

Ad.15 Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Więcborka zaprosił wszystkich radnych oraz mieszkańców gminy Więcbork  

i powiatu sępoleńskiego, na uroczystości upamiętniające Pomordowanych w niemieckim 

obozie w Karolewie w 1939 r.. Obchody zaplanowano 8 września 2024 r. w Karolewie. 

Rozpoczęcie uroczystości o godz. 15:00. Natomiast 14 września zaprosił do udziału w „Biegu 

Pamięci” Karolewo – Więcbork, gdzie jest również możliwość zapisania się w kategorii 

nordic walking. Zaprosił również do dopingowania uczestników imprezy. 

 

Na tym obrady zakończono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady piątej sesji Rady Miejskiej  

w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 

 

  

 

 

 


